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Ad. 1 Welkom en opening 
De wethouder opent de klankbordbijeenkomst en heet iedereen welkom. Er volgt een korte 
voorstelronde.  
 
Ad. 2 Stand van zaken project 
Onlangs heeft er een bestuurlijk overleg plaatsgevonden met de buurgemeenten. 
Vorige week heeft er een overleg plaatsgevonden tussen de Stichting Nieuw Zevenbergen (SNZ), de 
gebruikers en de gemeente. Onderwerp tijdens dit overleg was of we nog een gezamenlijk doel hebben 
dat past in de opdracht van de raad van eind oktober 2013. 
Zo niet, dan moeten we met de opdracht terug naar de raad om te kijken of die aangepast kan worden 
qua ambitie. 
SNZ, gebruikers en gemeente hebben uitgangspunten met elkaar geformuleerd. Aan het einde van het 
overleg hebben zij met elkaar besloten om verder te gaan met het proces.  

Wat is er voor de korte termijn geregeld: 
- De erfpachtovereenkomst is verlengd met 2 jaar. 
- SNZ heeft een vergunning ‘verwijdering gedeelte geluidswal’. De wal wordt binnenkort deels verwijderd.  
 
De leden van de klankbordgroep vragen of er nog een rol voor de klankbordgroep is weggelegd. Er wordt 
een belangrijk besluit (verlenging erfpachtovereenkomst) genomen. Waarom is de klankbordgroep vooraf 
hierover niet geïnformeerd. Zo heeft de rol van de klankbordgroep geen meerwaarde. 
De wethouder geeft aan dat de bestaande erfpachtovereenkomst, onder de oude voorwaarden, is 
verlengd. Er zijn geen nieuwe feiten en daarom achtte de wethouder het niet nodig om de 
klankbordgroep vooraf te informeren. De wethouder neemt de klankbordgroep wel serieus. Hij stelt voor 
om 2x keer per jaar een klankbordbijeenkomst te plannen. 

Ad. 3 Actualiteiten 
Geluidswal 
SNZ heeft een aanvraagvergunning ‘verwijdering gedeelte geluidswal’ bij de gemeente ingediend. 
Eind september 2017 heeft de gemeente deze aanvraagvergunning ‘verwijdering gedeelte geluidswal’ aan 
SNZ verleend. Een gedeelte van de grond van de geluidswal blijft liggen. Deze grond wordt t.z.t. 
verwerkt op het terrein voor de landschappelijke inpassing van het circuit. 
Momenteel is de aannemer nog druk bezig met het uitstippelen van de route voor het verwijderen van de 
grond uit het andere gedeelte van de geluidswal. De grond (klasse 1) gaat men gebruiken voor een 
geluidswal op vakantiepark Herperduin. 
Verzoek van de dorpsraad Berghem om hen vooraf op tijd te informeren. 

Erfpacht 
De erfpachtovereenkomst en het coördinatiebesluit zijn onder dezelfde voorwaarden verlengd tot 
01-01-2020. In verband met de procedure voor het bestemmingsplan (BP), de milieueffectrapportage 
(MER) en de vergunningen is verlenging van 2 jaar noodzakelijk.  

Ad. 4 Impressie vorige bijeenkomst (22 november 2016) 
De impressie wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De klankbordgroep is benieuwd hoe het met het geluidsbelevingsonderzoek op ’t Mun verloopt. 
Momenteel zijn er bij de pilot capaciteitsproblemen met de geluidskaart.  
 
 
Ad. 5 Rondvraag en sluiting 
IVN legt de rapportages rugstreeppad- en vleermuizenonderzoeken voor aan een deskundige en koppelt 
eventuele suggesties terug aan de gemeente. 
SNZ meldt dat Off Road Model Club Oss (ORMCO) opgeheven is. De Bergse Scherpschutters Vereniging 
(BSSV) heeft aangegeven voorlopig op de huidige plek gesitueerd te willen blijven. 
De impressie van deze avond wordt toegestuurd. Er volgt een uitnodiging voor de klankbordbijeenkomst 
midden dit jaar. De projectleider bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng. 
 
 


